
 

داستان تلخ و تکرارى یک تیم دولتىِ نفتى
پرسپولیس، ایرج عرب، استعفا با طعم برکنارى و باقى قضایا پیشــین  عامــل  مدیــر  ورزش3: 

پرســپولیس در شــب بازى جنجالى 
سپاهان - پرسپولیس، در دور رفت لیگ 
برتر در بازگشــت از اصفهان جانشــین 
حمیدگرشاســبى شــد که بــه دلیل 
بازنشستگى از جمع قرمزها کنار گذاشته 
شده بود. او در صندلى هواپیما یک ردیف 
جلوتر از گرشاسبى در خواب عمیق بود 
درحالى که قراربود به محض نشســتن 
طیاره در تهران از جلوس خود بر صندلى 
گرشاسبى مطمئن شود. گرشاسبى هم 
که با حالتى شبیه به قهر، پرسپولیسى ها 
را همراهى نکرده بــود و با پرواز بعدى با 
معاون اداره مالــى اش به تهران مى آمد، 
اندك امیدى به تغییر شــرایط داشت؛ 
زیرا با فتح لیگ و صعود به فینال آســیا 
و صدرنشــینى، حق مســلم خود را در 
ادامه کار در پست مدیریت پرسپولیس 

 مى دید.
 خبر اتمام کار گرشاســبى اما زودتر در 
راهروهــاى وزارت ورزش پیچیده بود؛ 
کما اینکــه پیش تــر على اکبرطاهرى 
همین مســیر را طى کرده و جاى خود 
را به عضو هیئت مدیره و رفیق سابق اش 
(گرشاسبى) داده و حالا همان داستان با 
یک مدیر جدید (معاون ادارى مالى ایرج 
عرب) تکرار مى شد. طبعاً ادامه این قصه 
به خود عرب رسیده تا او که 72 ساعت 
پیش جایزه بهترین باشــگاه ایران را از 
محمدرضا داورزنــى دریافت کرده بود 
دیگر به جاى حضور در ساختمان باشگاه 
در شیخ بهایى، مســیر دیگرى را براى 

اشتغال روزانه انتخاب کند.
ایــن جابه جایى هــاى شــگفت انگیز و 
پرتعداد در باشگاهى رخ داده که در چهار 

سال گذشــته، برداشــتى حداکثرى از 
عناوین قهرمانى در فوتبال ایران داشته 
اســت. باشــگاهى با ثبات در صندلى 
مربى گــرى و بى ثباتــى حداکثرى در 
مدیریت. مدیران پرســپولیس هریک 
با رویــاى بهبــود، پاى به این باشــگاه 
گذاشته اند اما بعد از تغییراتى که طاهرى 
به یمن ثبات نسبى در پرسپولیس ایجاد 
کرد، مدیران بعدى دوباره بالاجبار پاى 
به عرصه اى گذاشتند که تصمیمات در 
حوزه بازیکــن و پرداخت دیون و نتیجه 
باقى بمانــد. بنابراین قهرمــان دوگانه 
فصل پیش، با کوچک ترین شــباهت به 
یک باشــگاه به کارخود ادامه مى دهد تا 

نفر بعدى از قوطــى وزارت بیرون بیاید 
و احتمالاً مدتى میهمان پرســپولیس و 
هوادارانش باشد و وقتى بکشد و صندلى 

را به نفر بعدى بدهد.
طعنه آمیز اینکه هر سه مدیر برکنار شده 
باشگاه پرسپولیس توسط وزارت ورزش، 
عناوین حداکثرى را کسب کرده و جایزه 
برترین باشگاه سال را دریافت کرده اند؛ 
على اکبر طاهرى، با یک قهرمانى و یک 
نایب قهرمانى، حمیدرضا گرشاســبى 
با یــک قهرمانــى و یک فینال آســیا و 
ایرج عــرب با یک قهرمانــى لیگ و یک 
قهرمانى حذفــى. تغییرات اما در نهایت 

از راه خواهد رسید!

ایــن دور تسلســل و تکرار، بــا حداقل 
رشــد کیفى چیزى اســت که فوتبال 
دولتى و ملاحظات اداره باشــگاه توسط 
وزارت خانه به پرســپولیس (واستقلال) 
تحمیل مى کند؛ در نتیجه ســرخ و آبى 
زیر تیغ کمیتــه مجوز حرفه اى آســیا 
دست و پا مى زنند و حذف خود را سال به 
سال عقب مى اندازند و با استانداردهاى 
یک مجموعــه دولتى پیــش مى روند. 
درحالى کــه خــود دولت هــم دیگر از 
پاسخ گویى همیشــگى به هواداران در 
حوزه هاى فنى و حاشیه اى و غیرمرتبط 

به ستوه آمده است.
اینکه مدیر بعدى پرسپولیس چه کسى 

خواهد بود، سوال بعدى است؛ اما شاید 
نکته مهم تر، حرف هــاى ایرج عرب در 
مســیر حضور در مراســم برترین هاى 
فوتبال ایران باشد که از بن بست قطعى 
شکل اداره پرســپولیس (و استقلال) با 
شیوه فعلى مى گفت و از خوشحالى اش 
به واسطه زمین گذاشــتن مسئولیتى 
که براى مدیران پیش از او هم تبدیل به 
باقیات و صالحات نشد. به سرنوشت همه 
مدیران پرســپولیس در روز برکنارى-

استعفا فکر کنید و فضاى همان روزها. از 
کاشانى تا رویانیان و از سیاسى تا طاهرى 

و از گرشاسبى تا عرب.
پژمان راهبر
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  naslfardaویلموتس» با استراماچونى»

 و کالدرون دیدار مى کند
خبرورزشى: روز جمعه هشتم شهریور، هفته 
دوم رقابت هاى لیــگ برتر تمام مى شــود و به 
فاصله دوازده ســاعت بعد، مربیــان لیگ برتر با 
«مارك ویلموتس»، ســرمربى تیم ملى، جلسه 
مهمى را برگزار خواهند کــرد. در دوران حضور 
کى روش در تیم ملى تعامل خوبى میان او و بعضى 
از مربیان لیگ برترى وجود نداشت. «کى روش» 
با «برانکو» و امیر قلعه نویى، یک جنگ اساســى 
داشــت و خلاصه دود این اختلاف ها به چشــم 
فوتبال ایران رفت. مهدى تاج، تلاش کرده از روز 
اول حضور «مارك ویلموتس» در ایران، ارتباط و 
تعامل خوبى بین او و مربیان لیگ برترى برقرار 
کند. در همین راســتا قرار است روز شنبه هفته 
آینده ویلموتس با سرمربیان دیدار داشته باشد 
و دو طــرف بتوانند نقطه نظرات خــود را درباره 
برنامه ها، بازى ها و همین طور راه هاى پیشرفت 
ارائه کنند. البته بعید به نظر مى رسد همه مربیان 
بتوانند در این جلسه حضور داشــته باشند. در 
دوران کى روش هم یک بار چنین جلســه اى را 
برگزار کردند که اکثر مربیــان از جمله مربیان 
استقلال و پرســپولیس در آن حضور نداشتند! 
حالا، اما اصرار این است که همه مربیان باشند و به 
نظر مى رسد فقط چند نفر به جلسه نرسند. تأکید 
فدراسیون این است مربیانى که تیم هایشان در 
آسیا حضور خواهند داشت، حتماً در جلسه باشند 
و بتوانند نقطه نظرات خود را مطرح کنند. یعنى 
تأکید روى حضور امیر قلعه نویى، گابریل کالدرون، 
اســتراماچونى و یحیى گل محمدى زیاد است. 
ظاهراً مشــکلى هم براى حضور این مربیان در 
جلســه وجود ندارد و شــنبه آینده با ویلموتس 
دیــدار خواهند کــرد. احتمالاً جلســه در هتل 
آکادمى در قلب آکادمــى فوتبال ایران در کمپ 
تیم هاى ملى برگزار خواهد شــد. تا اینجا رابطه 
مربیان لیگ برترى و ویلموتس بد نبوده است. او 
به اندازه کــى روش برنامه ریزى ندارد و به همین 
خاطر، بخــش عمده اى از اختلافــات قدیمى از 
بین رفته است. ویلموتس قصد دارد این ارتباط 
را تقویت کند. او در عین حــال تأکید دارد باید 
تیم ملى به آمادگى بالاترى برسد، چون امسال 
باید براى صعود به جام جهانى قطر رقابت و مبارزه 
کند. مســابقات تا ســال آینده هم ادامه خواهد 
داشت. نکته دیگر این است که امسال رقابت هاى 
باشگاهى فشــرده خواهد بود. تأخیر یک ماهه 
در شــروع رقابت هاى لیگ برتر باعث مى شــود 
این فشــردگى خیلى زیاد شــود. ویلموتس هم 
اردوهاى تیم ملى را مى خواهد. توقع او این است 
که فدراسیون فوتبال در برگزارى اردوها کاملاً با 
برنامه باشد و اجازه ندهد خلأ در برنامه ها ایجاد 
شود. باید دید آیا این جلسه مى تواند در این سال 

فشرده و سخت گره از کار باز کند؟

گزارش ورزش
Sport

در میان برترین هاى مسابقات غرب آسیا

دختران بسکتبال ایران 
درخشیدند 

ایسنا: دختران ملى پوش بسکتبال ایران در میان 
برترین هاى مسابقات غرب آسیا جا گرفتند.پس 
از پایان مسابقات بسکتبال قهرمانى غرب آسیا و 
معرفى بهترین هاى این رقابت ها   ، ملى پوشان ایران 
در دو بخش در میان بهترین ها قرار گرفتند.بر این 
اساس ادنا عیساییان به عنوان بهترین ریباندر و 
دلارام وکیلى به عنوان بهترین سه امتیازى زن 
انتخاب شدند.این مسابقات با حضور چهار تیم 
ایران، لبنان، ســوریه و اردن برگزار شد که تیم 
ایران با شکست مقابل لبنان و سوریه و دو پیروزى 
مقابل اردن در جایگاه سوم ایستاد.مسابقات غرب 
آسیا اولین حضور بانوان بسکتبالیست ایران پس 
از کســب مجوز بازى با حجاب اسلامى در یک 
تورنمنت برون مرزى بود.تیم ایــران با ترکیب 
فائزه شــهریارى، معصومه اسماعیل زاده، کیمیا 
یزدیان طهرانى، دلارام وکیلى، گلشید امیدیان، 
روژانو محمودى، ادنا عیسائیان، شادى عبدالوند، 
شیدا شجاعى، عسل پورحیدرى، مریم ایزدبین و 
مژگان خدادادى با هدایت شایسته متشرعى در 

این مسابقات حضور داشت.

براى نخستین بار؛

سرمربى تیم والیبال زنان سایپا 
مشخص شد

 ایرنا: مریم هاشمى سرمربى اسبق تیم ملى ایران 
به عنوان سرمربى تیم والیبال زنان سایپا منصوب 
شد.باشگاه سایپا امسال براى نخستین بار قصد 
دارد در لیگ برتر والیبال زنان شرکت کند.مریم 
هاشمى که سابقه ســرمربى گرى و مربى گرى 
تیم هاى ملى بزرگســالان و امید و تیم دانشگاه 
آزاد را به مدت 10 ســال در کارنامه خود دارد، با 
توافق مسئولان باشگاه سایپا، هدایت تیم والیبال 
نارنجى پوشــان را در فصل 98 لیگ برتر ایران 
برعهده خواهد داشت.زنان والیبالیست سایپا در 
رقابت هاى لیگ برتر کشور و رده سنى نوجوانان 
و جوانان تهــران حضور خواهند داشــت که به 
همین منظور هاشمى و همکارانش در روزهاى 
چهارشنبه 13 و یکشنبه 17 شهریور از بازیکنان 

مستعد والیبال تست مى گیرند.

نایب رئیس فدراسیون دو و میدانى:

 رقابت در مرحله اول لیگ 
فشرده بود

 ایرنا: نایب رئیس زنان فدراسیون دو و میدانى 
گفت: به دلیل حضور 8 باشگاه و 170 ورزشکار، 
شــاهد رقابتى تنگاتنگ و فشرده در مرحله اول 
لیگ باشگاهى بودیم.پریسا بهزادى اظهار داشت: 
تا آخر شــهریور ماه سه لیگ باشــگاهى برگزار 
مى شــود و از مهر اردوهاى بزرگسالان، جوانان 
و نوجوانان را برپا خواهیم کرد. این ورزشــکاران 
خود را براى مسابقات داخل سالن قهرمانى آسیا 
در چین آماده مى کنند.  وى افــزود: در مرحله 
نخست لیگ این فصل تعداد باشگاه ها زیاد شد 
و هشت باشگاه حضور داشتند. رقابت هاى خوبى 
را در این مرحله شاهد بودیم و رکوردهاى ملى و 
باشگاهى نیز شکسته شد. بهزادى عنوان کرد: به 
مراتب در لیگ باشگاهى همواره دو یا سه نفر از 
دو و میدانى کاران قوى تر حاضر مى شوند البته 
در این فصل در رکورد ملى و باشگاهى تغییراتى 

خواهیم داشت.

ورزش بانوان
نه گزینه مدیرعاملى استقلال هستم؛ نه دشمن «استراماچونى»باشگاه پرسپولیس، مدیرعاملى انصارى فرد را تأیید کرد

هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس صبح سه شنبه با پذیرش استعفاى ایرج عرب، پس از بحث و گفت وگو، مدیر عامل جدید باشگاه را انتخاب 
کرد. چند ساعت پس از این خبر، سایت باشگاه پرسپولیس با تأیید خبر نوشت: هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس صبح سه شنبه تشکیل 
جلسه داد و در حضور ایرج عرب و با توجه به تاکید وى، اســتعفاى مدیر عامل را پذیرفت. هیئت مدیره باشگاه در ادامه، پس از بررسى 
گزینه هاى مختلف، بر سر مدیر عاملى محمدحسن انصارى فرد، به جمع بندى رسید. به این ترتیب وى در باشگاه و ادامه نشست هیئت 
مدیره شرکت کرد. پس از این جلسه، هیئت مدیره با قدردانى از تلاش هاى بى شائبه ایرج عرب در اداره امور پرسپولیس، محمدحسن 
انصارى فرد را به عنوان مدیر عامل جدید باشگاه معرفى نمود. به این ترتیب مدیر عامل جدید باشگاه پرسپولیس از روز گذشته فعالیت 

خود را آغاز کرد.

عضو هیئت مدیره باشگاه استقلال با تاکید بر اینکه هواداران به شایعات مطرح شده در فضاى مجازى توجه نداشته باشند، گفت: من 
کاندیداى مدیرعاملى استقلال نیستم. در همین رابطه میرشاد ماجدى اظهار داشت: خیلى دوست دارم بدانم منشأ این اخبار بى اساس 
که جز صدمه، براى استقلال سود دیگرى ندارد، کیست و کجاست و این افراد با چه هدفى به دنبال ضربه زدن به این تیم هستند؟  عضو 
هیئت مدیره استقلال تاکید کرد: نه فعلاً قرارى بر برکنارى امیر حسین فتحى هست، نه بنده گزینه جانشینى او هستم و نه من دشمن 
«استراماچونى» هستم. استراماچونى، فتحى، ماجدى و دیگران همه در استقلال یک هدف دارند و آن موفقیت استقلال است. ماجدى 
بیان داشت: برخى ها از هیئت مدیره تصور درستى ندارند و با شرح وظایف آن آشنا نیستند و فکر مى کنند اعضاى هیئت مدیره مثل 

مدیر و معاونان باید 24 ساعته در باشگاه باشند و در ریز کارها مداخله کنند.

رضایى رسماً به شارلروا برگشت

باشگاه «شارلروا» رسماً اعلام کرد که 
کاوه رضایى، مهاجم ایرانى بروژ به 
صورت قرضى به مدت یک فصل به این 
تیم پیوست.  رضایى فصل گذشته از 
شارلروا به مبلغ پنج میلیون یورو راهى 
بروژ شد و بعد از یک فصل نه چندان 
خوب در این تیم مجبور به بازگشت به 
شارلروا شد. شارلروا در این فصل على 
قلى زاده و یونس دلفى را در ترکیب 
خود دارد.

اینفوگرافى

آگهی ابلاغیه وقت رسیدگی داوری
مخاطب محترم: نظر به طرح درخواست داوری شرکت ایثار سپاهان علیه شما وقت رسیدگی جلسات پیش بینی شده در 
مورخ 98/6/23 برای درخواست های واصل شده به تفکیک مقرر ابلاغ می گردد. لازم است برای رسیدگی با اسناد مثبته در 
محل شرکت عمران شهر جدید فولادشهر واقع در فولادشهر، فلکه آب نما، ساختمان شرکت در دفتر حقوقی راس ساعت 

مقرر حاضر شوید. مضافاً اینکه نسخه ثانی درخواست در شرکت عمران موجود و قابل دسترسی است. 
* لازم به ذکر است عدم حضور شما مانع از رسیدگی و اتخاذ تصمیم و صدور رای نمی باشد.

قـــت کدملینام خانوادگینامردیف و
قـــت کدملینام خانوادگینامردیفرسیدگی و

رسیدگی

46795032629:15فروزنده جونقانیپروین12880215428:155بنکدارشاهین1

12710259739:30تیموری جروکانیجواهر12877598588:306دوستداراصغر2

09009384719:45رضاییفاطمه سلطان00645190668:457نادرپوررزمین3

12889958149:00رضوانی نژاد کرمانیبهزاد4

مسعود ریگى، در آستانه فسخ قرارداد با استقلال تهران قرار دارد. ریگى 
که پس از پایان لیگ هجدهم با شروع فصل نقل وانتقالات تابستانى از 
تیم شهر خودرو جدا و راهى استقلال تهران شد، تصمیم دارد، ظرف یک 
یا دو روز آینده قرارداد خود را با این تیم فسخ کند. در همین رابطه شنیده 
مى شود ریگى، تمایل دارد تا بار دیگر به تیم سابق خود یعنى شهر خودرو 
بازگردد. این در حالى است که سرمربى و مالک شهر خودرو مُصمم بودند 
تا در پست خط هافبک هر طور شده امید ابراهیمى را جذب کنند، اما با 
توجه به احتمال منتفى شدن این موضوع، اکنون تصمیم دارند تا ریگى 

را به این تیم بازگردانند.

مهاجم تیم ملى فوتبال مجارستان و عضو اسبق رئال مادرید، به ماینتس 
پیوست. «آدام اســلاتزى» اقدام به ترك هوفن هایم کرد و به ماینتس 
بازگشت. باشگاه ماینتس با تأیید این خبر اعلام کرد ستاره 31 ساله امروز 
در تست هاى پزشکى شرکت و سپس قراردادش را با باشگاه امضا مى کند. 
اسلاتزى در ســال هاى 2010 تا 2013 براى ماینتس بازى کرد. این 
بازیکن هر چند با هوفن هایم تا سال 2020 قرارداد داشت؛ اما بدون حق 
ترانسفر به باشگاه سابقش بازگشت. وى در بوندس لیگا براى اشتوتگارت، 
شــالکه و هانوفر نیز بازى کرده اســت. در این باره بد نیست بدانید در 
سال هاى 2007 تا 2010 نیز براى تیم دوم باشگاه رئال مادرید توپ زد.

باشگاه الاهلى براى جذب مدافع برزیلى «ســائوپائولو» به توافق نهایى 
رسید. نشریه «الشرق الاوسط» عربســتان خبر داد که باشگاه الاهلى با 
درخواست «برانکو» از هفته گذشته به دنبال جذب «رینالدو داسیلوا»، 
مدافع برزیلى سائوپائولو بود و طول این هفته مذاکرات خوبى بین طرفین 
انجام شد. در نهایت باشگاه برزیلى با الاهلى براى فروش مدافعش به توافق 
نهایى رسید و الاهلى امروز به صورت رسمى جذب داسیلوا را اعلام خواهد 
کرد. برانکو بعد از به دست گرفتن زمام هدایت الاهلى نتایج خوبى نگرفت 
و این نتایج بد باعث شد تا فشار روى او زیاد شود. یکى از راهکارهاى برانکو 

براى فرار از فشار جذب یک مدافع سطح بالاى خارجى بود.

مدافع استقلال در آستانه بازگشت 
به شهر خودرو؟

مهاجم سابق رئال به 
ماینتس پیوست

خرید جدید «برانکو» 
مشخص شد
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